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Субъективные публичные права и интерес
В статье исследуются проблемы развития теории субъективных публичных прав в российской юридической 

науке. Отмечается отсутствие единства подходов к пониманию субъективных публичных прав, их содержанию 

и классификации. Проанализированы взгляды представителей разных поколений зарубежной и отечественной 

юридической науки на понимание и виды субъективных публичных прав. Представлены позиции современных 

ученых по этим проблемам. Исследуются и аргументируются критерии классификации субъективных прав. 

Анализируются категории «воля» и «интерес», роль этих категорий в содержании субъективных прав.
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Subjective Public Rights and Interest
The article examines the problems of the development of the theory of subjective public rights in Russian law science. 

There is a lack of unity of approaches to the understanding of subjective public rights, their content and classification. The 

author analyzes views of representatives of different generations of foreign and domestic law science on the understanding 

and types of subjective public rights. The positions of modern scientists on these problems are presented. The criteria 

for the classification of subjective rights are investigated and argued. The categories of “will” and “interest”, the role of 

these categories in the content of subjective rights are analyzed.
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